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en de Meije

De Berichtgever
Tijdens de Algemene Ledenvergade-
ring van Zegveld Zorgt op 28 maart 
jl. hebben Hans van Kesteren en Theo 
Nieuwendijk bij hun afscheid als 
bestuurslid de gemeentelijke onder-
scheiding gekregen, de steekspeld in 
zilver. Het toekennen van deze onder-
scheiding is een bevoegdheid van het 
college van B & W. 

Theo is in 2006/2007 naar Zegveld 
gekomen om samen met zijn vrouw als 
zorgondernemers het Thomashuis op 
te zetten. Hij raakte al snel betrokken 
bij het dorp en kwam via het Dorps-
platform terecht in een werkgroep 
Zorg. In februari 2016 resulteerde dit 
in de oprichting van Zegveld Zorgt. 
Hans en Theo waren vanaf het begin 
van de oprichting van Zegveld Zorgt 
actief bestuurslid. Hans was eerst 
secretaris en al snel voorzitter. Theo 
werd toen secretaris en was de laatste 
jaren vicevoorzitter.

De nieuwe voorzitter van Zegveld 
Zorgt, Henri van Dam vertelt in zijn 
dankwoord: “Beiden waren zeer be-
trokken, het spatte er vanaf. Ze hebben 
een enorme drive laten zien om din-
gen waar te maken. Kenmerken waren: 
vasthoudendheid en niet opgeven. 

Dat deden ze totdat het voor 
elkaar was. Ze hadden hierbij 
in elkaar de juiste partner 
gevonden.” 

Theo voerde overleggen met 
instanties, stelde brieven op, 
maakte presentaties, hielp 
mee vergaderingen voorbe-
reiden en deed fondsenwer-
ving. Ondanks dat de Woer-
denaar al jaren niet meer in 
Zegveld woont, zet hij zich 
onverminderd enthousiast in 
voor de Zegveldse samenle-
ving. Zijn ervaring als zorg-
ondernemer kwam daarbij 
vaak goed van pas.

Hans hield zich als bestuurs-
lid bij Zegveld Zorgt bezig 
met het overleg met verschil-
lende instanties, het ontwik-
kelen van nieuwe ideeën, het 
organiseren van thema-avonden en 
de voorbereiding en het leiden van de 
bestuursvergaderingen.

Henri van Dam haalde aan dat er twee 
grote projecten zijn waar zij zich o.a. 
voor hebben ingezet:
1e. De samenwerking met de gemeente 

Woerden. Zij hebben 
een convenant met 
de gemeente kunnen 
afsluiten waarbij de 
dorpsconsulent tot 
en met 2024 voor 
Zegveld Zorgt kan 
werken;
2e. Het realiseren 
van de totstandko-
ming van oude-
renhuisvesting De 
Pionier, 23 appar-
tementen en een 
ontmoetingsruimte 
waar activiteiten 
gehouden kunnen 
worden. Hier-
voor werd samen 
opgetrokken met 
het Dorpsplatform 
Zegveld, Cazas Wo-
nen en de Gemeente 
Woerden. De twee 
hebben zich hiervoor 

jarenlang ingezet en waren er regelma-
tig meerdere avonden per week druk 
mee. Door hun vasthoudendheid en 
doorzettingsvermogen is De Pionier 
uiteindelijk tot stand gekomen.
Henri sloot zijn bedankwoord af met: 
“Jullie laten nu de zaak goed verzorgd 
achter.” 

Namens de gemeente Woerden mocht 
wethouder Mariëtte Pennarts-Pouw 
hen de gemeentelijke onderscheiding, 
de steekspeld in zilver opspelden. Zij 
noemde de twee ‘echte pioniers’. 

In zijn dankwoord zei Hans dat het 
best wel eens knokken was voor de 
Zegveldse samenleving om dingen 
voor elkaar te krijgen. Tevens is hij 
blij dat het bestuur weer compleet is. 
Theo bedankte ook de (oud)bestuurs-
leden voor de samenwerking en was 
dankbaar dat hij als zorgondernemer 
van het Thomashuis iets terug kon 
doen voor ons dorp. Daarbij vindt hij 
ook dat het convenant verankerd moet 
worden in het beleid van de gemeente 
Woerden.

De Berichtgever feliciteert beiden met 
hun gemeentelijke onderscheiding 
en dankt hen voor alles dat zij voor 
Zegveld hebben gedaan.



Tel. 06-53 20 95 66
vdknaapsloopwerken@gmail.com

 R. Keijzer

 A. Vergeer

 Boschsloot 30 - 3474 HK Zegveld

 Telefoon 0348-407238/407069

 Telefax    0348-407560
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Wil je een website, een visitekaartje, 
een brochure, flyer of spandoek?
 
Bij C&C Design moet je zijn!
Bel naar Ciska: 06-22 38 92 59

www.ccdesign.nl

Of heb je een technische vraag over  
nieuw te bouwen - of het aanpassen van 
bestaande - besturingssoftware. 
Bij C&C Design moet je zijn!
Bel naar Cor: 06-13 42 06 29

C&C Design vof | Graaf Albrechtstraat 14 | 2415 AW Nieuwerbrug a/d Rijn

Nijverheidsbuurt 1 - Zegveld- Tel: 0348-691228 Fax: 0348-691990 

E-mail: info@vddool.nl Website: www.vddool.nl

Het adres voor:

  
                  



3
De Berichtgever zegt het met bloemen
Het is een zonnige middag als we ont-
vangen worden bij Pieter Masmeijer en 
Adri van der wind aan de Milandweg 30. 
We zijn daar om hen het bloemetje van 
de maand te overhandigen in verband 
met het feit dat zij op 30 maart jl. 50 
jaar getrouwd waren. Vanuit de kamer 
kijken we over de landerijen richting de 
Rondweg en zien een haas in het gras 
zitten en Pieter vertelt dat hij ontzettend 
geniet van dit uitzicht. “Ik leer hier heel 
veel van de vogelstand.”
In De Berichtgever van december 2018 
hebben we uitgebreid de levensloop van 
Pieter beschreven en daarin is ook te 
lezen dat Pieter en Adri elkaar hebben 
leren kennen op de kweekschool, zij 
zaten in dezelfde klas. Pieter heeft na het 
behalen van zijn hoofdakte onderwijs 
op advies van zijn moeder toch besloten 
de studie theologie te doen, want als 
kind genoot hij al van de verhalen uit de 
bijbel. Adri was in die periode onder-
wijzeres in Nieuw-Vennep en later Zeist. 
Nadat Pieter in 1977 dominee werd 
in Zunderdorp (Amsterdam-Noord) 
moest Adri haar werk als lerares in Zeist 
opgeven. Gelukkig vond ze een baan op 
een school in Ransdorp (ook Amster-
dam-Noord) en ging daarnaast rechten 
studeren aan de Vrije Universiteit in 
Amsterdam. Deze opleiding werd met goed 
gevolg afgesloten. 
Adri vertelt: “Later ben ik min of meer in 
het management gekomen van het Regio-
naal Opleiding Centrum Midden Nederland  
(ROC Utrecht), daarna bestuurder van het 
ROC. Nog weer later werd ik voorzitter van 
het College van Bestuur van MBO Utrecht, 
het Middelbaar Beroeps Onderwijs. Na mijn 
pensionering in 2015 heb ik Windkracht 
opgericht. Ik doe nu nog iets in het toezicht 
houden op het examineren. Daarnaast ben ik 

commissaris bij een aantal maatschappelijke 
organisaties. Als commissaris houd ik toezicht 
op deze organisaties en ondersteun ik de 
eindverantwoordelijke in haar of zijn leiding-
gevende rol.”

Op 16 mei 2020, de dag dat Pieter zijn moeder 
jarig was, veranderde het leven van Pieter 
totaal. Hij kreeg die dag een hersenbloeding 
met als gevolg dat hij linkszijdig verlamd is. 
Om toch zijn conditie niet verder achteruit 
te laten gaan, gaat hij een paar maal per week 

naar fysiotherapie. “Ik vind het vaak een 
ramp, maar de fysiotherapeut zegt dat ik 
het super doe of heeft hier andere super-
latieven voor. Gelukkig is mijn hoofd nog 
goed, alhoewel ik wel veel kwijt ben. Het 
huis kon zodanig worden aangepast dat 
ik thuis kan blijven wonen.”

Bij zijn huis heeft Pieter een Oosters-
orthodoxe kapel waar een delegatie uit de 
Lutherse kerk op 16 april jl. het paasfeest 
van de Oosters-orthodoxe kerk heeft ge-
vierd. Pieter heeft deze viering geleid en 
daarvoor ook de liturgie samengesteld. 
Pieter, die veel op het schiereiland Athos 
in Noord-Griekenland is geweest, schrijft 
af en toe een stukje voor het kerkblad 
‘De Wachter’ van de Lutherse kerk in 
Woerden over het leven van de monniken 
op Athos. 

Op hun trouwdag hadden ze in het Hof 
van Saksen in Drenthe wat gehuurd om 
daar hun gouden jubileum met de kinde-
ren en kleinkinderen te vieren. Ze waren 
echter wat verkouden en na zichzelf te 
hebben getest bleken zowel Adri als Pieter 
corona te hebben. En dit na drie jaar 
coronavrij te zijn gebleven. “De volgende 
dag zijn we toch gegaan, maar er kon 
helaas niet geknuffeld worden en bleven 

wat op afstand.” Adri en Pieter kregen drie 
kinderen (Pieter, Floris-Jan en Magdalene) en 
acht kleinkinderen. In september hopen ze 
hun jubileum nog wat groter te vieren.
Vlak voordat we richting huis gaan, zien we 
de poes van buurvrouw Gonda voorbij lopen 
op drie poten. “Kijk”, zegt Pieter, “die poes is 
een voorbeeld voor mij, een doorzetter”. 

De Berichtgever wenst het gouden bruidspaar 
nog hele goede jaren, samen met allen die hen 
lief en dierbaar zijn.

De Berichtgever

Wil jij een leuke workshop aanbieden 
voor kinderen? 
(Een ingekomen bericht)

Komend schooljaar wordt voor de zesde keer 
het naschoolse sport- en cultuurstimulerings-
programma 'Sjors, ontdek je talent!' georgani-
seerd in de gemeente Woerden. Dat betekent 
dat duizenden kinderen komend schooljaar 
weer de kans krijgen om kennis te maken met 
diverse, uitdagende activiteiten.

Ben jij een kei in houtbewerking of een ster 
in handwerken, kun je lekker koken, spreek 
je vloeiend Spaans of Frans, houd je van de 
natuur en wil je die liefde delen of heb jij een 
ander verrassend talent? En vind je het leuk 
om met kinderen te werken? Dan zoeken wij 
jou!

Voor Sjors, ontdek je talent! (op werkdagen 
tussen ca. 14.30 – 17.30 uur) zijn wij op zoek 
naar versterking van ons team ZZP’ers. We 
willen graag in contact komen met zelfstan-
dige, flexibele en gemotiveerde workshop-
docenten, die ervaring hebben in het lesgeven 
aan kinderen en in het bezit zijn van een 
VOG (of bereid zijn om die aan te vragen). 

Wij zijn specifiek op zoek naar aanbieders op 
het gebied van houtbewerking, handwerken 
en knutselen, nieuwe media (bv. bloggen, 
vloggen, videobewerking, computervaardig-
heden), taallessen, kooklessen, natuurlijke 
activiteiten (zoals moestuinieren of wildpluk-
ken), muziek (DJ, eigen tracks maken en 
instrumenten bespelen) en/of naar mensen 
die het leuk vinden om met de allerjongsten 
(4 tot 8-jarigen) aan de slag te gaan.
Natuurlijk komen we ook graag in contact 
met iedereen die een ander, verrassend, leuk 
aanbod heeft!

Heb je interesse of wil je meer informatie? 
Neem dan contact op via sjors@beweegteam-
woerden.nl of bel 06 - 58 77 24 02. 
Voor meer informatie kun je ook kijken op  
www.beweegteamwoerden.nl.

Heb je interesse of
Neem dan contact
woerden.nl of bel 0
Voor meer inform
www.beweegteamw
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MIDDENWEG 37  3474 KC ZEGVELD  |  TEL 0348 691100

HA IR  BY  SOOF |  Utrechtsestraatweg 50D  |3445 AS Woerden

Hair by Soof Woerden

Dames, heren en kinderkapsalon!
Maak nu makkelijk online uw afspraak: 

www.hairbysoof.com
Volg ons op:

@_hair_by_soof_

gratis

Machinehandel, 
Verhuur en Reparaties

G. Donselaar & Zn.
Wilt u meer weten? 

Kom naar Nijverheidsbuurt 5 
of neem vrijblijvend contact 

met ons op:
Tel. 0348-692388/06-50620862 

marceldonselaar@ziggo.nl

            Nijverheidsbuurt 5 
            3474 LA Zegveld 

            Fax 0348-692 388



De Pass
ie 

van…

5De Berichtgever

De grote handen gaan op en neer om het 
toneelspelen uit te duiden en aan de pret-
oogjes kan ik goed zien dat dit echt een 
passie is voor Michel.
Ik ben op bezoek bij Michel Bunnik op Het 
Erf om te praten over zijn grote passie : 
toneelspelen.

Michel vertelt hier enthousiast over en ook 
hoe dit is begonnen. “Ik vond op de basis-
school de dramalessen altijd al heel leuk. 
Samen met iemand anders kon ik daar echt 

wat van maken. Jarenlang heb ik daar verder 
niets mee gedaan. Toen ik een jaar of 22/23 
was, stond ik een keer op een dinsdagavond 
buiten in de buurt van de Milandhof (ik stond 
daar wel vaker) en ik zag iemand naar binnen 
gaan die ik ken. Ik vroeg haar wat ze daar 
ging doen. Ze antwoordde mij dat ze ging 
oefenen voor de toneelavond. We raakten kort 
aan de praat en ik zei dat het mij altijd al leuk 
had geleken, maar nog nooit had gedaan. En 
verrassend genoeg vroeg ze me mee te gaan 
naar binnen. Dat was nog in de oude gymzaal 
van de Milandhof met nog het ouderwetse 
podium. Ik raakte daar wat aan de praat en 
ze vroegen wat ik kwam doen, waarop ik ant-
woordde dat ik dacht dat ik dat ook toneel kon 
spelen. Ik kreeg als antwoord dat ze het zou-
den onthouden en als er het volgende jaar een 
rol(letje) was, dat ik dat zou horen. Ik ging weg 
en dacht zoiets van “het zal wel, daar hoor ik 
toch niets meer van.” Maar het seizoen daarna 
werd ik toch gebeld. Ze hadden een kleine rol 
voor mij en ze dachten dat ik daar wel geschikt 
voor was. Het was eigenlijk maar een rolletje 
van niks. Een zin of zes maar. Ik moest de 
burgemeester spelen, maar ik vond het wel 
echt gaaf. Ik weet ook nog goed wat de reacties 
waren uit de zaal van o.a. mijn vrienden. En na 
afloop van de toneelavond heb ik direct gezegd 
dat ik het jaar daarna weer mee wilde doen. 
Dit was echt gaaf!”

Michel, in het dagelijks leven shovelmachinist, 
samenwonend met Emily en vader van twee 
kinderen, Dannii en Morris, vertelt verder dat 

het toen echt is begonnen. “Ik kreeg het jaar 
daarna een grotere rol en heb daarna alle jaren 
mee gedaan. We hebben een vrij vaste kern 
van spelers en daaromheen iedere keer weer 
andere mensen. Ik moet overigens wel zeggen 
dat ik het in het begin gemakkelijker deed dan 
tegenwoordig. Toen had ik er veel minder om-
heen. Nu met o.a. een gezin en werk kost het 
toch meer energie om alles goed te leren. Maar 
ik beleef er nog steeds heel veel plezier aan. 
Het mooie is dat je iemand anders kunt zijn en 
dat mag ik dan zelf tot op zekere hoogte invul-
len. En juist dat is mooi. Wat eigen inbreng 
én je mag de mensen aan het lachen maken. 
En als dat lukt….. Geweldig! Vervolgens ga je 
soms alleen maar gekker doen.”

Als ik vervolgens aan Michel vraag wat het 
mooie is van een goede uitvoering komt er een 
verrassend antwoord: “Weet je, ik vind het oe-
fenen eigenlijk nog mooier dan de uitvoering 
zelf. Bij het oefenen gaat er iedere keer weer 
van alles fout. Daar zit echt een hoop humor 
in en we lachen met elkaar heel wat af. En daar 
wordt het alleen maar leuker van. 
Als dan de uitvoering is geweest, ben ik er 
ook wel weer klaar mee. Dan doe ik een paar 
maanden niets aan toneelspelen. Maar voor de 
zomer voorbij is, gaat het toch weer kriebelen 
en dan realiseer ik me dat ik het zo mooi vind 
om te doen. Ik heb ook best wel eens gedacht 
om te stoppen, maar iedere keer zeg ik weer 
volmondig JA als er wordt gevraagd of ik weer 
mee doe.”
“Door de jaren heen zijn er veel mooie en hu-

morvolle dingen gebeurd. Zo is het tijdens een 
uitvoering wel eens gebeurd dat een tegenspe-
ler opeens tijdens het eerste bedrijf kwam met 
een stuk tekst uit het derde bedrijf. Dan sta je 
wel even te denken hoe dit weer goed te praten 
en weer terug te gaan naar waar we waren. Zelf 
heb ik ook een keer een mooie fout gemaakt, 

waar we zeker achteraf volop om hebben kun-
nen lachen. Ik was conciërge tijdens het stuk 
en ik moest in het toneelstuk een keer een ra-
diator vervangen. Kom ik toch veel te vroeg op 
met die grote radiator. Mijn tegenspeler loste 
dat heel mooi op. Hij vroeg mij wat ik met dat 
ding kwam doen en ik zei dat het voor later 
was…. Ik heb ‘m aan de kant gezet en toen ik 
weer af moest, heb ik ‘m weer meegenomen. 
10 minuten later ging het gewoon goed. Maar 
je realiseert je wel dat er honderden mensen 
naar je kijken op dat moment en als je dan 
weet dat je het fout doet op dat moment….
Weet je, ik kan er uren over praten en allerlei 
mooie en grappige dingen vertellen. Dat is 
echt zo!”

Met elkaar zijn de toneelspelers ieder jaar 
een hechte club. Michel vertelt daarover: “Als 
iemand wel eens wat meemaakt, dan zijn we 
er voor elkaar. En soms gaan we met z’n allen 
kijken naar een andere vereniging. En na de 
oefenavond drinken we wat met elkaar en 
eten vaak nog een bitterballetje of zo. Na de 
uitvoering gaan we nog een keer met elkaar 
eten en kijken de foto’s terug die gemaakt zijn. 
Altijd weer een mooi moment! Het is iets wat 
je doet in teamverband. Je doet het met elkaar 
onder leiding van een regisseur. Dat is bij ons 
al jaren Ton Beukers. Heerlijk om met hem te 
kunnen werken! Hij let heel goed op intonatie 
en dergelijke. Want die intonatie en de mimiek 
die je soms kunt, mag én moet gebruiken is 
zo ontzettend belangrijk. Dat maakt het ook 
mooi.” Michel haalt hierbij het voorbeeld aan 

van verschillende cabaretiers. “André van 
Duin kan bijvoorbeeld door soms alleen met 
mimiek bezig te zijn en een ander petje op 
te zetten, al een typetje neerzetten. Dat is zo 
knap. Stel dat hij zijn tekst als cabaretier alleen 
maar uitspreekt zonder mimiek, timing en 
goede intonatie, dan is het allemaal veel min-
der leuk. Ik wil me niet met hem vergelijken, 
maar ik vind wel dat ik het goed moet doen. 
Want ik doe het goed, of ik doe het niet!
Overigens ben ik zelf meer een toneelspeler 
dan een organisator. Het spelen is leuk, dingen 
regelen hoort er soms bij, maar wat mij betreft 
hoeft dit niet echt.”

Op 15 april jl. werd er ’s avonds door de Oran-
jevereniging weer een toneelavond georgani-
seerd in de sporthal van de Milandhof. Het 
toneelstuk “De erfenis van tante Bella” werd 
opgevoerd. Michel vertelt dat ze er jaren mee 
bezig zijn geweest. “Door corona heeft het to-
neelspelen helaas drie jaar stil gelegen. En dus 
hebben we dit voor de derde keer geoefend en 
nu eindelijk uitgevoerd. Dit was zo’n ontzet-
tend grappig stuk. Er zit zoveel droge humor 
in. Iedereen die niet is komen kijken, heeft 
echt iets gemist.”

Ik doe het goed, of ik doe het niet. Zo om-
schreef Michel zijn passie als toneelspeler. Als 
redacteur van de Berichtgever ben ik wezen 
kijken op 15 april en ik heb echt genoten van 
een prachtige avond!

Michel Bunnik

Wat voor rol je ook hebt, je moet dit grappig maken, maar wel kloppend!

Michel in zijn rol van Berend Duursma, schilder en 
neef van tante Bella in het toneelstuk ‘De erfenis van 
tante Bella’.



Paulien Emidio 

Dorpsconsulent ZegveldZorgt
Mobiel: 06-14326531 

E-mail: dorpsconsulent@zegveldzorgt.nl
Bezoek en post adres: 
Clausstraat 22-c, 3474 JZ Zegveld
www.zegveldzorgt.nl

Werkdagen:

Woensdag en donderdag
van 08.00 tot 17.30 uur.

Paulien Emidio We

Op zaterdag 15 april jl. was het duidelijk voor-
jaar. Het zonnetje scheen, de narcissen bloei-
den volop en de lammetjes liepen buiten. Veel 
mensen maakten gebruik van het heerlijke 
weer en gingen op de fiets langs verschillende 
agrarische bedrijven in ons dorp. 
Om 10.30 uur werd ‘De Boer Op’ officieel 
geopend door de burgemeester bij de C.W.V. 
Ons Belang. Ter gelegenheid van hun 75-jarig 
bestaan deden ze ook mee met ‘De Boer Op’. 
Daarna liepen veel bezoekers door naar de 
overkant, naar het melkveebedrijf van Fam. 
Hofland. Even een kijkje nemen in de stallen, 
uitleven met skelters en genieten van een 
broodje knakworst. 
Ook op de Rondweg stonden de gele vlaggen 
van ‘De Boer Op’ aan de weg. Bij familie Van 
Dam waren de stallen open voor bezoekers, 
stonden er verschillende kraampjes met ver-
koopwaar en waren er overheerlijke biestpan-
nenkoeken en broodjes hamburger. Bij familie 
Kastelein aan de Rondweg en Milandweg 
was er ook genoeg te beleven. Het melkvee 
daar wordt 2 keer per dag gemolken in een 24 
stands solydex melkstal. Fam. Kastelein kon 
daar van alles over vertellen en serveerde een 
heerlijk blokje Leerdammer kaas. Van de melk 
wordt nl. de bekende Leerdammer kaas ge-
maakt. De kids sprongen op het luchtkussen, 
klommen in een trekker met enorme banden 
en maakten samen met hun ouders een mooi 
bloemstukje. 

Als laatste was er ook een stop bij het Ooie-
vaarsstation. De ooievaars waren inmiddels 
weer terug van hun wintertrek en verwel-
komden de bezoekers. Onder begeleiding van 
enthousiaste vrijwilligers konden braakbal-
len worden uitgeplozen en konijnen worden 
geknuffeld. 
Al met al was het een geslaagde dag! 

Een zonovergoten  ‘De Boer Op!’ Bericht van de OVZM
(Een ingekomen bericht)

De gemeente Woerden en de OVZM (Onder-
nemingsvereniging Zegveld de Meije) vinden 
het belangrijk te weten welke ontwikkelruimte 
bij onze bedrijven nodig is om te kunnen 
groeien, te innoveren en te verduurzamen. 
We constateren namelijk dat er een tekort is 
aan ontwikkelruimte op bedrijventerreinen 
in de gemeente Woerden. Daarom willen we 
door een enquête zicht krijgen op uw eisen en 
wensen voor te ontwikkelen ruimte. 
Hierbij gaat het zowel om ruimte die per di-
rect (tot 2030) nodig is, als om de toekomstige 
ruimte tot 2040. 
Wanneer we een concreet beeld hebben van 
uw wensen, kunnen we de uitbreidingsvraag 
verder concretiseren. Dit gaat om de uit-
breidingsvraag bovenop de eerder toege-
zegde schuifruimte op de Burgemeester van 
Zwietenweg in Woerden en de Putkop in 
Harmelen. 
De resultaten zijn waardevol in de onderbou-
wing van keuzes op het gebied van uitbreiding 
en inrichting van onze bedrijventerreinen. 
We krijgen hiermee zicht op uw wensen en 
overwegingen. Met dit actuele inzicht kunnen 
we werken aan een goede bedrijventerreinen-
strategie.
U kunt de enquête invullen via de volgende 
link:   
https://vraagmonitor.nl/gemeente-woerden/
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Een heerlijk 
roombroodje

Een klasse apart!
06 22335240
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Emilyshairdesignzegveld@gmail.com
06 22 33 52 40



Zegvelders pakken samen de prikkers op tijdens de 
Landelijke Opschoondag 
Op zaterdag 18 maart jl. is voor de vijfde 
keer een grote opschoonactie georganiseerd 
vanuit de gezamenlijke Missionaire Commis-
sie van de Kruiskerk en Opstandingskerk. De 
Rehobothkerk en Het Baken waren enthou-
siast aangehaakt. Daarnaast deden er ook 
nog andere gelovigen en niet-gelovigen uit 
Woerden mee. Verspreid over Woerden en in 
Zegveld zijn 60 volwassenen en 22 kinderen 
op pad gegaan met prikkers en vuilniszak-
ken. In Zegveld waren we dit keer zelfs met 
14 volwassenen en 1 kind om het dorp op te 
schonen! 
“We troffen het ook goed met het weer: wei-
nig wind en een lekker zonnetje.
Nadat we verzameld hadden bij Caroline de 
Kruijf op het Erf, een kop koffie gedronken 
en een uitleg gekregen hadden, konden we op 
pad gaan met een hesje, handschoenen, een 
vuilniszak en een vuilprikker. Er waren zeven 
groepjes gemaakt, zo konden we zowel in als 
buiten het dorp aan de gang gaan.
Als we op pad gaan, lijken de straten al 
schoon te zijn, maar na wat beter kijken zien 
we toch vooral in de struiken en in de bermen 
en sloten veel afval liggen. Er werd weer 
van alles aangetroffen: plastic zakjes, blikjes, 
drinkbekers, drankflessen, handschoenen, 

speelgoed, batterijen, pennen, stiften, ontzet-
tend veel sigarettenpeuken, etc. Vorig jaar 
zaten daar nog heel veel mondkapjes bij, dit 
jaar niet meer. Bij terugkomst waren de zak-
ken weer goed gevuld.
We sloten af met een kop koffie met een 
lekkere stroopwafel en/of een appel van de 
Jumbo. Daarna gingen we met z'n allen inclu-
sief zakken op de foto.”
De opschoonactie past goed bij het thema van 
de 40 dagentijd in de Protestantse kerk ‘Uit 

liefde voor jou’ en bij de aandacht voor duur-
zaamheid en het milieu. De opschoonactie is 
een mooi voorbeeld hoe iedereen, gelovig en 
niet-gelovig, zijn best kan doen om goed voor 
de aarde te zorgen. Zo mogen we deze een 
stukje schoner en met liefde doorgeven aan de 
volgende generaties.
Sluit volgend jaar gerust aan als u ook mee 
wilt helpen. Het is gezellig om dit zo met el-
kaar te doen en het dorp is weer even schoon. 
Laten we dit met elkaar zo houden!

Vanuit mijn kennis en ervaring kan ik dit 
gesprek met u aangaan waarbij meerdere 
ontmoetingen mogelijk zijn om helder te 
krijgen welke ondersteuningsvraag er is en 
welke aanvullende ondersteuning daar het 
beste bij past. 
Aanvullende ondersteuning kan heel breed 
zijn, denk bijvoorbeeld aan: (zelfstandig) 
wonen, financiën, zorg in de thuissituatie voor 
uzelf of een gezinslid. 
Ook welzijnsvragen en een passende onder-
steuning hierin kunnen in een gesprek aan de 

orde komen, denk dan bijvoorbeeld aan: 

wandelen.

En wat samen eten of wandelen betreft: het 
geldt natuurlijk ook andersom: 
deze waardevolle activiteiten kunnen een 
mooie aanvulling zijn in het dagelijks leven en 
ook kunt u zelf deze aanvulling zijn door een 
eet of loopmaatje te worden of iemand eens te 
bezoeken.
Samen op een prettige zelfstandige manier in 
het dorp wonen met alles wat daarbij komt 
kijken, ik ga er graag met u over in gesprek!

Dorpsconsulent Zegveld Zorgt
werkzaam op woensdag en donderdag.
bereikbaar op nr: 06 14326531
dorpsconsulent@zegveldzorgt.nl

Kijk ook eens op de website van Zegveld 
Zorgt voor informatie en de laatste nieuwtjes,
https://zegveldzorgt.nl/

De dorpsconsulent aan het woord!

 Salon La Sonrisa

Esensa Mediterana 
natuurlijke verzorging voor elke huid! 
Verkrijgbaar bij Salon La Sonrisa
www.esensamediterana.nl 
Tel. 06-28899367      
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(Een ingekomen bericht)

Tijdens de ledenvergadering  van Zegveld 
Zorgt op 28 maart 2023 heb ik, dorpsconsu-
lent Paulien Emidio, opnieuw mijn rol toe-
gelicht: u kunt bij mij terecht voor een vraag, 
een advies maar ook voor zomaar een gesprek 
over zorg & welzijn in Zegveld. 

Mijn werkdagen zijn de woensdag en don-
derdag. Op deze dagen ben ik per telefoon 
en mail te bereiken. Als u dat wenst kan ik u 
thuis of elders in Zegveld bezoeken, bijvoor-
beeld in een spreekruimte bij de Pionier of bij 
de huisartsenpraktijk. Als een wandeling door 
of om het mooie dorp voor u meer passend is 
dan sluit ik mij graag bij u aan. 

Waar ben ik dan voor?
Mijn ervaring is dat in een gesprek waarin zor-
gen, twijfels of vragen zijn besproken weer even 
ruimte is voor overzicht, ruimte en rust. Een 
luisterend oor wordt als helpend ervaren. Als 
er behoefte is, kan ik een passend advies geven 
over bijvoorbeeld aanvullende ondersteuning. Paulien Emidio



In een vrijwel volle grote zaal van Annex 
Cinema in Woerden met leden van muziek-
verenigingen Kunst Na Arbeid uit Zegveld, 
Nieuw Leven uit Kamerik en de Vriendschap 
uit Woerden, ging maandagavond 20 maart jl. 
de documentaire 'Tutti' in première.
Deze documentaire is gemaakt door Marit 
Snepvangers. Zij is student aan de HKU 
(Hoge school voor Kunsten Utrecht) en heeft 
in haar afstudeerjaar stage gelopen bij het 
cultuurplatform van de gemeente Woerden. 
Hieruit kwam de vraag naar voren om een do-
cumentaire te maken over het wel en wee van 
fanfare, harmonie en muziekvereniging. Voor 
deze documentaire is gefilmd bij harmonie 
de Vriendschap uit Woerden, de fanfare van 
muziekvereniging Nieuw Leven uit Kamerik 
en ook onze eigen muziekvereniging Kunst 
Na Arbeid kwam aan het licht. Bij KNA is 
gefilmd bij repetities en het optreden tijdens 
het 60-jarig jubileum. Ook het ophalen van 
oud papier is gefilmd. 
Vanuit iedere vereniging zijn mensen geïnter-
viewd en vanuit KNA was dit Gerdi van Elk. 
De documentaire heeft de naam 'Tutti' (spreek 
uit : Toetie) gekregen. Dit is een term die vaak 
wordt gebruikt bij muziekverenigingen. Het 
betekent zoiets als: Met z’n allen, allemaal. En 
staat dus ook symbool voor iets wat je met z’n 
allen doet. 

De documentaire duurde in totaal onge-
veer 14 minuten, maar was zeker de moeite 
waard om te zien. Marit heeft genoten van de 
gastvrijheid bij alle verenigingen en zo ook 
bij KNA. “Ik voelde me bij iedere vereniging 
welkom. Ik werd ook spontaan opgehaald van 
het station of weer daar terug gebracht. En 
ik ben echt onder de indruk geraakt van de 

hoeveelheid tijd die mensen stoppen in zo’n 
vereniging. En nu, na afloop van de première, 
ben ik dankbaar en trots. De mensen die ik 
had geïnterviewd, kwamen goed naar voren. 
Dat kreeg ik net ook van ze terug. Het verhaal 
was zeker duidelijk en over het verhaaltechni-
sche gedeelte ben ik zeer tevreden!”

Voor aanvang van de première kwam 
cultuurwethouder Jelmer Vierstra aan het 
woord, namens het cultuurplatform voor-
malig dorpsgenoot Esther Didden en tot slot 
cultuurmakelaar van de gemeente Woerden, 
Dave Damen. 

Wethouder Jelmer Vierstra vertelde voor 
aanvang dat het echt leuk is om dit te zien. 
“Het was tof dat we zo’n project in Woerden, 
Kamerik en Zegveld hebben kunnen doen 
en wat er dan voor mij uitspringt is wat zo’n 
vereniging betekent in een stad of dorp. Ik 
zie KNA als een sociaal cement voor Zegveld. 
De rol die deze vereniging heeft in Zegveld is 
enorm belangrijk!”
Esther Didden was ook trots op het resultaat 
en betoogde van een intensieve tijd die ze 
heeft gehad, samen met Marit. Heel vaak 
gingen ze samen naar repetities of uitvoe-
ringen toe. Na afloop van de documentaire 
kreeg Marit terecht een grote bos bloemen 
van Esther.
Cultuurmakelaar Dave Damen had ook loven-
de woorden voor Marit. Hij sprak echter ook 
zijn zorgen uit. Een centraal thema bleek toch 
wel: 'verjongen en vernieuwen'. Verenigingen 
(en niet alleen muziekverenigingen) moeten 
jonge aanwas hebben om te blijven bestaan en 
zo sprak hij: “Ik hoop dat deze documentaire 
een inspiratiebron is voor vele verenigingen!”

In première: Tutti

Jaarconcert KNA
In een goed gevulde sporthal heeft onze mu-
ziekvereniging Kunst Na Arbeid op zaterdag-
avond 1 april jl. weer haar jaarlijkse voorjaars-
concert gegeven. Een paar jaar was dit niet 
mogelijk geweest i.v.m. alle coronaperikelen.
Het thema van de avond was: Filmmuziek. 
En dat was goed te horen. Verschillende 
filmmuziekstukken passeerden de revue. Alle 
geledingen van de verenigingen deden weer 
mee. De fanfare en drumband/MPC onder 
leiding van Adrie van Werd en de majorettes 
onder leiding van Petra Tersteeg. 
Opvallend was dat er veel nieuwe leerlingen 
zijn bij KNA en uiteraard mochten zij ook 
hun kunsten vertonen. Een gedeelte hiervan 
was de blazersbende. Dit gaat in samenwer-
king met de Jorai school. Daarnaast was er 
nog een aparte leerling-slagwerkgroep en een 
blokfluitgroep.
Voorzitter Klaas van Elk vertelde ook nog dat 
er een mooi bedrag was gesponsord vanuit 
het Rondje Zegveld. Ieder jaar verbindt de 
organisatie de loop aan een goed doel en dit 
jaar was KNA het goede doel. Een bedrag van 
maar liefst € 1.500,00 is daaruit gekomen en 
de bedoeling is om daar een (gedeelte van) 
een elektrische xylosynth van te kopen. 
Dit jaar voor de zomervakantie is er nog het 
zomerconcert en in het najaar komt op 4 no-
vember het najaarsconcert. KNA, ga zo door!!

Trimsalon Woopy
Honden- en kattentrimsalon
Nieuwstraat 5 - 3474 JL Zegveld
06-55685784
trimsalonwoopy@gmail.com
www.trimsalonwoopy.nl
Lisa Graafland

Na afloop van de première was ook dorpsge-
noot Gerdi van Elk zichtbaar trots. “Het was 
ook wel spannend welke tekst Marit allemaal 
gebruikt had. We hebben toch een hele tijd 
zitten praten en uiteraard kan niet alles 
gebruikt worden. Maar dit kwam heel goed 
over!”

De Berichtgever wenst Marit veel succes met 
het afronden van haar studie. En uiteraard 
hopen we dat de documentaire ook een keer 
in Zegveld te zien zal zijn.
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Na onze dorpswethouder Arjan Noorthoek 
in De Berichtgever van februari jl. te hebben 
voorgesteld, is het nu de beurt aan wethouder 
Jelmer Vierstra.

Korte levensloop
Jelmer is in 1976 geboren in Woerden. Het ge-
zin Vierstra bestond uit vader, moeder en drie 
kinderen. Jelmer heeft nog twee zussen. De 
naam Vierstra komt uit Friesland, zijn ouders 
zijn echte Friezen. Vader Vierstra kwam naar 
Woerden, omdat hij leraar werd op de Rijks-
scholengemeenschap F.A. Minkema aan de 
Van der Valk Boumanlaan in Woerden. 
De lagere school werd gevolgd aan de Eras-
musschool in de wijk Molenvliet in Woerden. 
Voor de middelbare school ging Jelmer naar 
het Minkema College waar zijn vader dus 
leraar was.

Bioloog
Na het behalen van zijn diploma ging Jelmer 
de lerarenopleiding biologie doen aan de 
Stichting Opleiding Leraren (SOL) te Utrecht. 
De opleiding werd met goed gevolg afgerond 
en als bioloog ging hij voor de klas staan bij 
de Stebo-school in Utrecht, een school voor 
particulier onderwijs. Stebo is de afkorting van 
de oprichters Daan STEkelenburg en Huub 
BOuwens, beiden Woerdenaren. 
Inmiddels had Jelmer op zijn 19e jaar de 16 
jarige Loes Ypma leren kennen. Zij was een 
vriendin van zijn zus. Na een lange verkering 
zijn ze inmiddels tien jaar getrouwd. Jelmer 
en Loes kregen twee dochters, die nu 17 en 14 
jaar oud zijn. 
Loes was al jong politiek actief. In haar studen-
tentijd raakte zij betrokken bij de Partij van 
de Arbeid. In 2001 toen zij 21 jaar was kwam 
zij in de raad voor deze partij. Daarbij was zij 
van juni 2003 tot juni 2004 voorzitter van de 
Jonge Socialisten. In 2007 werd zij wethouder 
in Woerden namens Progressief Woerden (de 
fusiepartij van GroenLinks en PvdA). 
In de tijd dat Loes wethouder was, kon Jelmer 
zich verder specialiseren als bioloog. “Ik was 
min of meer toevallig in het vak van leraar 
gerold en wilde mij nu verder specialiseren. 
Daarvoor ging ik twee jaar naar de Universiteit 
van Utrecht waar ik het masterdiploma Bio-
logische Wetenschappen heb afgerond. Mijn 
specialisatie was duurzaam beheer van natuur-
lijke hulpbronnen, oftewel hoe ga je fatsoenlijk 
om met wat de aarde ons te bieden heeft.” 

Duurzaam ondernemen 
“Na deze universitaire opleiding heb ik vijf 
jaar advieswerk gedaan in duurzaam onderne-
men. Zo heb ik onder andere gewerkt voor de 
Plus Supermarkt-formule en voor Tetra Pak. 
Daarbij draaide het om de vraag: ‘Hoe kunnen 
we verduurzamen op een manier waar ons be-
drijf ook economisch beter van wordt?’ Tetra 
Pak is wereldwijd marktleider in kartonnen 
verpakkingen voor de voedingsindustrie, zoals 
verpakkingen voor melk, vla, vruchtensappen 
en conserven. Voor dit bedrijf heb ik bij de 
overheid gepleit om recycling van drankpak-

ken wettelijk te regelen. Deze belangenbeharti-
ging bij de overheid is één van de redenen ge-
weest om uiteindelijk politiek actief te worden. 
Ik leerde daar hoe ongelooflijk belangrijk de 
overheid is om bedrijfsleven en samenleving 
te helpen duurzamer te worden.”

Combibaan
Na vijf jaar advieswerk is Jelmer overgestapt 
naar de milieuorganisatie Natuur & Milieu. 
“Voor deze organisatie heb ik veel in Den 
Haag en Brussel gepleit voor betere milieuwet-
geving. Mijn doel was altijd om wetgeving te 
krijgen die duurzaam ondernemen concurre-
rend maakt ten opzicht van minder duurzame 
alternatieven, zodat het ook voor onderne-
mers aantrekkelijk wordt om te verduurza-

men. Gelijk met deze overstap in 2014 kwam 
ik ook in de gemeenteraad van Woerden. 
Nadat Loes in 2012 landelijk politiek actief 
werd, zij kwam namens de PvdA in de Tweede 
Kamer, kreeg ik de vraag of ik politiek actief 
zou willen worden in Woerden? Na een 
positief besluit werd ik eerst fractie-assistent 
bij Progressief Woerden en in 2014 werd ik tot 
raadslid gekozen voor deze partij. Zo had ik 
een mooie combi, overdag werkzaam in Den 
Haag en Brussel en ‘s avonds in Woerden. In 
Woerden heb ik altijd de onderwerpen gehad 
waar een duurzaam component aan zit. Zoals 
energie en afval, openbare ruimte, ruimtelijke 
ordening en wonen. Deze twee banen heb ik 
acht jaar gecombineerd. Want na de gemeen-
teraadsverkiezingen in 2022 werd ik voor mijn 
partij wethouder en dat doe ik nu full-time.”

Wethouder
 “Als wethouder kreeg ik de volgende onder-
werpen in mijn portefeuille: duurzaamheid, 
klimaat, energietransitie en gaswinning; 
economie en afval; financiën en economische 
zaken. Deze onderwerpen zijn de onder-
werpen waar ik vanuit mijn vorige banen al 
inhoudelijk mee bezig was. De onderwerpen 
binnenstad en cultuur in mijn portefeuille 
zijn onderwerpen die mij aan het hart gaan. 
Het onderwerp parkeren kreeg ik een beetje 
omdat niemand dit echt wilde doen. Zelf zie ik 
er inmiddels het mooie wel van  in. Onder-
werpen waar de meningen over verdeeld zijn, 

vind ik het interessantst. Zaken waar iedereen 
hetzelfde over denkt, daar hebben we geen 
democratie voor nodig. Mijn werk is om de 
gemeenteraad te helpen met  zorgvuldige 
democratische besluiten, juist over onderwer-
pen waar de meningen sterk verdeeld zijn. Dat 
betekent wat mij betreft dat het college van 
B&W eerlijk en transparant moet zijn over alle 
voor- en nadelen van onze voorstellen.”

Wat kan ik voor Zegveld doen?
“Vanuit mijn portefeuille zijn er natuurlijk 
onderwerpen die ook voor Zegveld belangrijk 
zijn, zoals afval inzameling en energie. Bij het 
onderwerp afval gaan we onderzoeken of we 
nog meer afval gescheiden kunnen inzamelen. 
Dat is goed voor de portemonnee en voor 
het milieu. Energie gaat vooral over hoe we 
alle huizen van het gas af gaan krijgen en dat 
begint met veel beter isoleren. Dus hoe kun-
nen we de energierekening omlaag brengen 
en wordt het klimaat gespaard. Dat is een 
boeiende opgave omdat mensen natuurlijk wel 
de baas zijn in hun eigen huis. Ik zal mensen 
moeten verleiden om dit te gaan doen.” 

Cultuur
“Ik heb Zegveld al een beetje leren kennen via 
de voormalige collega’s in de raad Henk van 
Dam en Job van Meijeren. Door activiteiten 
te bezoeken probeer ik Zegveld steeds beter te 
leren kennen. Zo heb ik ter gelegenheid van 
het 10-jarig bestaan van de schilderclub van 
Welzijn Zegveld vorig jaar een expositie in de 
Milandhof geopend en bewonderd. Hier leer 
je weer mensen kennen en hoor je het een en 
ander. Bij het jubileumconcert van muziek-
vereniging ‘Kunst na Arbeid’ leer en begrijp 
je ineens hoe belangrijk zo’n vereniging voor 
het dorp is. Daarnaast doe ik al jaren mee aan 
het Verenigingenspel met mijn partij Progres-
sief Woerden. Hierbij is het voor ons team 
ook altijd een mini-competitie met de andere 
politieke partijen. Ik vind de gemeenschapszin 
in Zegveld heel herkenbaar en belangrijk voor 
het dorp.”

Sportief
Op de vraag of hij sportief aangelegd is, 
antwoordt Jelmer: “Ja, maar wel in de regio. 
Ik voetbal iedere zondag bij voetbalvereniging 
VEP in Woerden. Alhoewel dit wel wat onder 
druk staat in verband met mijn wethouder-
schap. Verder heb ik een paar keer meegedaan 
aan de kwarttriatlon van Woerden, 1000 meter 
zwemmen, 40 km fietsen en 10 km hardlopen. 
En ook de halve marathon van Linschoten heb 
ik twee keer gelopen. Daarnaast ben ik een 
echt natuurmens. Ik mag bijvoorbeeld graag 
wandelen over de Grechtkade of hardlopen 
door het bos of over de heide.”

Tot slot
“Wethouder zijn, ik vind het nog leuker dan 
ik dacht. Het is heel leuk om met de gemeente 
Woerden bezig te zijn en mensen te leren ken-
nen, mensen die met heel hun ziel en zaligheid 
bezig zijn.”

: van bioloog naar wethouder
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Een dag uit met Welzijn Zegveld !!!
We gaan naar het Openluchtmuseum Arnhem.

Woensdag 7 juni 2023

Ontvangst om 9.00 uur in de Milandhof met een kopje koffie en wat lekkers.
 Om 10.00 uur vertrekken we met de bus richting Arnhem.

In het Openlucht Museum is de mogelijkheid om een lunch te nuttigen.
Deze is niet bij de prijs inbegrepen. Zelf een lunchpakketje meenemen kan ook. 

De kosten voor deze dag zijn € 40,00. (bij voldoende deelname)
Degenen die in bezit zijn van een Museumjaarkaart of een vriendenloterij VIPkaart, 

kunnen deze meenemen, dan wordt de prijs € 24,00.

Aanmelden bij Hanneke Kastelein, tel: 0348-691891 

Het bedrag (€ 40,00 of € 24,00) kunt u overmaken t.n.v. Stichting Welzijn Zegveld NL59RABO 03474943 15
Opgeven en betalen vóór 21 mei 2023.

Uitnodiging voor het Zegvelds DinerUitnodiging voor het Zegvelds Diner
Aan alle inwoners en oud-inwoners van 55-plus in Zegveld

“Welzijn Zegveld” nodigt u allen uit voor een gezellig diner op

Woensdag 7 juni 2023 in de Milandhof

U wordt om 17.00 uur verwacht. We beginnen met een welkomstdrankje.
Dan krijgt u een uitgebreid buffet en tijdens de verschillende gangen 

is er muzikaal entertainment.

De kosten voor het diner zijn € 22,50

Dieetwensen kunt u kenbaar maken bij aanmelden.

Aanmelden bij Hanneke Kastelein, tel: 0348-691891 

Heet bedrag (€ 22,50) kunt u overmaken t.n.v. Stichting Welzijn Zegveld NL59RABO 03474943 15
Opgeven en betalen vóór 21 mei 2023.

Graag tot ziens op woensdag 7 juni!



(Een ingekomen bericht)

In de vorige Berichtgever (maart 2023) is al 
een stukje geschreven over de veehouders die 
plotseling te horen kregen dat ze weg moeten 
uit de Meijegraslanden. Onverwacht in de 
middag van 13 februari jl. in Nieuwveen, op 
een bijeenkomst met gedeputeerde Stolk van 
Zuid-Holland. En dat terwijl twee weken 
eerder op 1 februari een rapport van Zuid-
Holland verschenen was, waarin staat dat het 
goed gaat met de stikstof-gevoelige habitats in 
de Nieuwkoopse Plassen. In ieder geval, dui-
delijk op de goede weg nu er een nieuw beheer 
door Natuurmonumenten wordt toegepast. 
Onbegrijpelijk. Veel onrust en onduidelijk-
heid, want de boeren in de Meijegraslanden 
(het weidegebied tussen het water de Meije en 
de Plassen), kregen die middag alleen maar te 
horen dat voor 2030, de emissie (uitstoot) van 
stikstof nul moet zijn, wat betekent dat er geen 
vee meer mag zijn en dus ook geen boerde-
rijen meer. Waarom wordt die ene polder 
Meijegraslanden uit het proces van de 18 pol-
ders van de Gebiedsgerichte Aanpak gehaald, 
zonder overleg met de boeren? Toen er om een 
onderbouwing en cijfers werd gevraagd had de 
gedeputeerde die middag geen antwoord. Hij 
zou dat nog met zijn ambtenaren overleggen. 
Dat antwoord is nog steeds niet gekomen. Het 
gaat om ongeveer 8 veehouders in Meije-
graslanden en 4 veehouders erbuiten die hun 
weilanden in de Meijegraslanden hebben. 

Remkes
Remkes heeft destijds advies gegeven om 
eerst met de boeren in gesprek te gaan. En 
het 'trappetje van Remkes' bij deze processen 
te hanteren: dat is eerst bekijken of de boer 
kan innoveren, daarna kan extensiveren of 
verplaatsen of omschakelen en pas daarna is 
vrijwillig stoppen aan de orde. Dat is allemaal 
niet gebeurd bij de Meijegrasland-boeren. 
Want daar werd meteen gezegd: ”Verplicht 
stoppen met vee”.
Stolk heeft later excuses aangeboden voor het 
proces zoals dat gelopen is, maar niet voor de 
inhoud. Die 0-emissie is nog steeds niet van 
tafel. Grote onzekerheid voor de veehouders 
nu. Ook als men zou willen verplaatsen. In 
feite is er door de aankondiging van 0-emis-
sie door de provincie Zuid-Holland wel iets 
ergs gebeurd. Er is een stempel op het gebied 
gekomen. Boeren kunnen geen financiering 
meer krijgen en wat is nog de waarde van hun 
bedrijven?
Als de acht boeren in de Meijegraslanden 
zouden verdwijnen, dan blijkt uit berekenin-
gen dat de depositie (neerslag van stikstof op 
de habitats) slechts 2% minder zal zijn. Dat 
is slechts 300 gram stikstof op 1 ha op 1 heel 
jaar! En als alle boeren weg zouden zijn uit de 
18 polders rondom de Plassen, dan zou er nog 
maar 14% minder depositie zijn. Nog lang niet 
voldoende om de benodigde 36% te verminde-
ren om onder de kritische depositiewaarde van 
Veenmosrietland van 714 mol/ha/jr te komen. 
Dus waarom die Meijegraslanden leeg vegen?

Wat is er na 13 februari gebeurd?
Eigenlijk niets meer vanuit de overheid 
richting de boeren. Behalve dan dat er een 
partij is gekozen die in alle provincies en in 
de Eerste Kamer boven aan staat. Dat geeft 
hoop. In ieder geval wel de verwachting dat 
er meer tijd komt om deze processen in heel 
Nederland zorgvuldiger te laten verlopen en 
de verwachting dat er geen dwang zal zijn 
door boeren te onteigenen of vergunningen 
af te pakken. Want stikstof-minister Van der 
Wal wil officieel nog steeds dat vanaf januari 
2024 boeren worden uitgekocht en indien niet 
vrijwillig dan met dwang. Echter dat kan ze 
haast niet meer waarmaken nu BBB zo groot 
is geworden en het CDA ook niet meer met 
dwang boeren weg wil jagen. 
Het wachten is nu op de regelingen in april: 
wie zijn de Piekbelasters, hoe 
pakt de zogenaamde 'woest 
aantrekkelijke uitkoop-regeling' 
uit? Is dat 120% van de markt-
waarde? En 120% waarvan, 
van een zeer sterk gedaalde 
marktwaarde van de bedrijven? 
Hoe worden de innovatie- en 
verplaatsingsregelingen? Die 
120% moet eerst nog goedge-
keurd worden door Brussel in 
verband met ongeoorloofde 
staatssteun. Dan is er nog 
de vraag: Komt er nog een 
Landbouw-Akkoord in april, 
waarin nieuwe perspec-
tieven, nieuwe langjarige 
verdienmodellen moeten 
worden gevonden zodat 
boeren die dat willen, kun-
nen omschakelen. Ook daar 
is nu (12 april) nog geen 
zicht op.

Gebiedsplan
De provincies moeten 
een omvangrijk Gebieds-
plan maken en op 1 juli 
indienen bij het rijk. 
Een Gebiedsplan voor 
alle polders rond het 
Natura2000-gebied met 
niet alleen stikstofre-
ductie, maar ook met 
maatregelen voor een betere waterkwaliteit, 
een hoger grondwaterpeil, meer biodiversiteit, 
minder bodemdaling en minder CO2-uitstoot. 
Dat is niet te doen vanwege de nog steeds 
ontbrekende landelijke regelingen, het daarna 
te voeren overleg met de boeren, de nog te 
vormen colleges van Gedeputeerde Staten en 
de goedkeuring door de nieuwe Provinciale 
Staten. 
Eigenlijk is het nu een chaotische situatie, om-
dat alles, met name over de stikstof-reductie, 
heel snel moet vanwege rechtelijke uitspraken. 
Terwijl veel plattelanders en ook wetenschap-
pers vinden dat stikstof helemaal het probleem 
niet is. Kijk maar naar de flinke vooruitgang 
in de Nieuwkoopse Plassen sinds het nieuwe 

beheer vanaf 2015. Nu snel een Gebiedsplan 
maken voor 1 juli gaat ten koste van de zorg-
vuldigheid in het komende transitie-proces.

Stikstof-coöperatie 
Een flink aantal veehouders rond Nieuwkoop 
heeft zich verenigd in een stikstof-coöperatie 
genaamd 'Boeren met Perspectief ', met als 
doel om stikstof op een slimme manier te re-
duceren. Ook met oplossingen voor biodiver-
siteit, bodemdaling, CO2 enz. Officieel werd 
dat plan omarmd door bestuurders, maar in 
de praktijk wilden de ambtenaren niet mee-
werken aan innovatie. Die wilden alleen maar 
meewerken aan uitkopen. Langzaam wordt dat 
nu anders en krijgen nieuwe oplossingen ook 
een kans. Misschien omdat BBB veel stemmen 
heeft gehad.

BOP
Naar aanleiding van het moeten verdwijnen 
van de Meijegrasland-boeren, is er spontaan 
door de burgers in Zegveld en Meije een grote 
actie opgestart: 'Behoud Ons Polderlandschap'. 
Hartverwarmend alle posters achter de ramen, 
borden langs de wegen en de berichten op de 
sociale media. Dit laat zien hoeveel burgers 
meeleven en willen dat de boeren blijven, 
alleen al om dit mooie polderlandschap te be-
houden. Een grote steun voor de boeren en wij 
hopen dat er uiteindelijk een goede oplossing 
komt voor de boeren en de burgers in onze 
mooie Meije en Zegveld.

Sjaak Voorend

Moeten de Meije-boeren weg?
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De beste zorg
voor al uw

tuinmachines!!

Hoofdweg 27 - 3474 JA Zegveld
Tel.nr. 0348-691233 Autobedrijf
Tel.nr. 0348-690304 Autoschadebedrijf
www.autobedrijf-andeweg.nl

Amstelkade 4e, 3652 MD, Woerdense Verlaat
Voor informatie en prijsopgave:

info@elwi.nl of bel, WhatsApp naar 06 - 22467345 

Reparatie,- Aansluiten,- Inbouw van  

Elektrische Apparaten, Elektra aanleg
Rookmelders zijn verplicht vanaf
1 juli 2022. LED verlichting dimmen?

ELWI heeft speciale LED dimmers voor 
storingsvrij dimmen.

Beschoeiingen
Vlonders
Hekwerken
Tuinschermen

Grondwerk

Erfverharding

W. J. VONK                ZEGVELD

Bel gerust voor een passende 
oplossing, informatie of een 
vrijblijvende offerte. 

Hoofdweg 144 - 3474 JK Zegveld
�������	
�	�	�
��������������������������������������

Voor:

Theo Westerink 
op de Hoofdweg 111 in Zegveld

Bestel uw kaas en nootjes via 

een bericht naar 0652648841

en haal uw bestelling af bij:



(Een ingekomen bericht) 

Het polsstokverspringseizoen 2023 is van 
start gegaan! Begin april zijn de trainingen 
voor het polsstokverspringen namelijk weer 
begonnen in Zegveld. Half mei staat de eerste 
wedstrijd op het programma en velen zullen 
vanaf het begin van het seizoen willen vlam-
men. Daarom hebben meerdere springers ook 
in de winter doorgetraind. Naast de springers 
die worden klaargestoomd voor het nieuwe 
seizoen is ook de accommodatie er helemaal 
klaar voor. Door vele vrijwilligers is het 
nodige onderhoud gepleegd en ziet alles er 
piekfijn uit. De moeite waard om eens langs 
te komen! Wilt u/jij nu ook eens ervaren wat 
het is om met een polsstok over het water te 

(Een ingekomen bericht) 

Op zaterdag 1 april jl. was het eerste lustrum 
voor Rondje Zegveld. Het was een regen-
achtige dag, maar dit mocht de pret én de 
snelheid van de lopers niet drukken. 327 
deelnemers verzamelden zich in Zegveld om 
de kinderloop, 5 of 10 kilometer te rennen. 
Een voordeel van rennen in én na een regen-
bui is dat de partiële luchtdruk stijgt wat zorgt 
voor extra zuurstof in de spieren. Ook houdt 
de regen de spieren koel, waardoor het lopen 
makkelijker aanvoelt.

Voordat de 5 en 10 kilometer van start ging 
was eerst de kinderloop van 1.500 meter. Er 
stonden 78 kinderen aan de start om met el-
kaar de uitdaging aan te gaan. De kinderloop 
werd goed vertegenwoordigd door kinderen 
uit het dorp en veel scholieren van de Miland- 
en Joraischool. Wat was het mooi om te zien 
dat de scholieren onderling de strijd met 
elkaar aangingen. 

De winst ging bij de jongens naar Siem Kaste-
lein uit Zegveld in een tijd van 5:35 minuten, 
tweede werd Lennart Hassink (Linschoten) 
met een tijd van 6:01 minuten en Stef van 
Niekerk uit Zegveld werd derde in een tijd 
van 6:02 minuten. Bij de meisjes werd Nora 
van der Veen uit Waddinxveen eerste in een 
tijd van 6:11 minuten, Eva Pak uit Zegveld 
werd tweede met een tijd van 6:41 minuten en 
Evi van Koert (Woerden) werd derde in een 
tijd van 6:39 minuten. 

Er werd die dag snel gelopen waardoor een 
aantal records werden verbroken. Bij de heren 
van de 5 kilometer werd Marco Versluis eerste 
in een tijd van 16:00 minuten waardoor hij 
een minuut gratis mocht winkelen bij Coop 
Bremmer. Tweede werd Hugo van der Ploeg 
(Woerden) in een tijd van 16:43 minuten en 
derde werd de Gouwenaar Edward Molenaar 
in een tijd van 17:53 minuten. 

Onder de dames werd onwijs hard gelopen 
door Liselotte van den Berg (Zoeterwoude), 

vliegen? Dan bent u/jij van harte welkom om 
mee te trainen.  Maandagavond trainen de 
grote schans springers (+/- 13 jaar en ouder) 
vanaf 19.00 uur en op donderdag trainen de 
jeugdspringers (+/- tot en met 12 jaar) vanaf 
18.00 uur. Bent u ook al benieuwd wanneer u 
de Zegveldse springers kunt aanmoedigen in 
Zegveld? Het wedstrijdprogramma voor het 
gehele seizoen is bekend en te zien op www.
pbholland.nl. Een datum die u in ieder geval 
in de agenda moet vastzetten is 1 juli a.s.. Dan 
vindt de tweekamp plaats waarin de beste 
springers van Holland het opnemen tegen de 
beste springers van Friesland. Een topwed-
strijd waarbij de topspringers van heel Neder-
land aanwezig zullen zijn! Meer informatie 
hierover volgt. Tot ziens!?

Polsstokseizoen weer geopend!

Records verbroken met Rondje Zegveld

in een tijd van 17:44 minuten verbrak zij het 
parcoursrecord door er 3 minuten van af te 
rennen. Ook Liselotte mocht een minuut gra-
tis winkelen. Tweede werd Maxime Copsy uit 
Schoonhoven met een tijd van 21:00 minuten. 
Geertje Meijer uit Houten werd derde in een 
tijd van 21:05 minuten. 

Op de 10 kilometer bij de heren werd atleet 
Carsten Kok uit Puttershoek eerste met een 
tijd van 31:43 minuten. Ook hij verbrak het 
parcoursrecord met één minuut eraf. Hier-
door mocht ook Carsten een minuut gratis 
winkelen bij Coop Bremmer. Tweede werd 
Brent Pieterse uit Nieuwkoop met een tijd van 
33:19 minuten en derde werd Guide Stolle uit 
Gouda met een tijd van 34:23 minuten. 

Ook was er internationale belangstelling, 
want bij de vrouwen 10 kilometer won Mara 
Galvani (Italië) in een tijd van 41:38 minuten. 
Tweede was Simone Guikema uit Amsterdam 
in een tijd van 43:39 minuten. Derde werd 
Zegveldse Zoë Hendriks in een tijd van 44:16 
minuten.

Het was een geslaagde dag en we kijken uit 
naar volgend jaar! 

Geslaagde kledingbeurs 
bij Van Ingen

De kledingbeurs die op 7 en 8 april jl. werd 
gehouden bij Van Ingen aan de Molenweg is 
geslaagd. Yvonne van Ingen vertelt dat het 
vooral op vrijdagmorgen lekker druk was met 
winkelend publiek. De opbrengst was € 921,00 
en is bestemd voor projecten in Roemenië. 
Aan alle kopers: hartelijk dank! 
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Kerk weer open
Al enkele jaren is gestart met de openstelling 
van de hervormde kerk in de maanden april 
tot en met september op zaterdagmiddag van 
14.00 tot 16.00 uur. Besloten is om hier dit 
jaar een vervolg aan te geven.  
Iedereen die belangstelling heeft, kan vrijblij-
vend naar binnen lopen om te kijken hoe de 
kerk er van binnen uit ziet. Uiteraard hoopt 
men dat voorbijgangers even naar binnen 
komen om de kerk te bekijken. Vrijwilligers 
kunnen u zo nodig e.e.a. vertellen over de  
restauratie van de kerk die in 2020 is afgerond 
of over de plaatselijke gemeente. Ook kunt u 
de prachtige glas-in-loodramen bekijken en 
de verhalen horen over het interieur van de 
kerk. 
Tevens kan een folder worden meegenomen 
waarin u iets kunt lezen over het Evangelie dat 
elke zondag centraal staat.
Afgelopen zaterdagmiddag 22 april jl. was de 
kerk voor het eerst weer open en zaterdag 23 
september a.s. zal de laatste zaterdag zijn dat 
dit jaar de kerk open is.
Kom gerust een kijkje nemen, u bent van 
harte welkom. 



(Een ingekomen bericht)
         
Wat je zaait, oogst je………
 
De zon schijnt, de lucht is blauw, de lente is 
begonnen en zo ook onze Missie Moestuin. 
De groepen 4,5 en 6 zijn begonnen met het 
onderhouden van de schoolmoestuin. Nadat 
de leerlingen zelf hebben berekend hoeveel 
moestuingrond we nodig hadden om de vier 
bakken te vullen, zijn we aan de slag gegaan. 
Eerst hebben we een les gehad over alles wat 

Achter van links naar rechts: Jan Bruinink, Rick 
Voorend, Erik Brak, Bastiaan Brak en Stephan 
Voorend 
Voor van links naar rechts: Jeffrey Voorend, 
Glenn Kuijf, Danny Groenendijk en Kevin 
Veldhuizen

Boer2 de kampioen 

van de A poule 

Wekelijks wordt er op de dinsdagavond van 
19.30 tot 22.30 uur zaalvoetbal in de Miland-
hof gespeeld. De ene week mogen de teams 
uit de B-poule aantreden en de andere week 
de teams uit de A-poule. De mannen van 
Boer2 wisten op 21 maart jl. het kampioen-
schap van de zaalvoetbalcompetitie 2022-2023 
te Zegveld te behalen door met 5-3 te winnen 
van Aannemersbedrijf Meijer. Op 18 april jl. 
is het bekertoernooi gestart en zal Boer2 gaan 
strijden voor de nieuwe trofee.

bij een moestuin komt kijken. Daarna zijn 
de bakken verdeeld in rijen. Dit hebben de 
leerlingen aangegeven met stokjes en touwtjes 
ertussen. Per week houden we goed in de 
gaten wat we moeten zaaien en welke groente 
en fruit soorten er naast elkaar mogen. In mei 
zitten alle plantjes en zaden in de moestuin. 
We zijn benieuwd wat er allemaal gaat groeien 
en welke diertjes we tegen gaan komen. De 
leerlingen werken er hard aan en verzorgen de 
moestuinen op hun best, waardoor we hope-
lijk veel groente en fruit terugkrijgen.

Missie Moestuin op de Milandschool
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Nadat de betonnen fundamenten van het 
bankje aan de Milandweg reeds waren ge-
plaatst, is de afgelopen maand ook de houten 
bekleding aangebracht. In het kader van 
Woerden 650 jaar stad heeft TechnoHub vier 
bankjes geschonken, voor iedere kern van 
Woerden één. Het gieten van de betonblokken 
is te danken aan de studenten van de bouw-
sectie bij ROC Nieuwegein. De houtbewer-
king is verzorgd door de leerlingen van het 
Futura College. Het materiaal is gesponsord 
door bedrijven. Via het Dorpsplatform is de 
plaats bepaald. De uitvoering van het plaatsen 

Op 8 juni en 24 augustus a.s. komt de Thuis-
bus naar Zegveld. De Thuisbus is een ont-
moetingsplek voor ouderen in de eigen wijk. 
De bus wordt geparkeerd in de omgeving van 
het monument aan de Middenweg. De luifel 
gaat uit en het terras wordt opgezet. Kom 
gezellig langs voor een (gratis) kopje koffie of 
thee en een gezellig praatje of een spelletje. 
Met de Thuisbus wil men eenzaamheid onder 
ouderen verminderen en contacten in eigen 
wijk bevorderen. Door dichtbij de mensen te 
staan, hen actief te benaderen en een gezellige 
nostalgische plek te creëren, maak men het 
laagdrempelig en uitnodigend om te komen 
buurten bij de bus. 
Kom naar de Thuisbus… want samen is niet 
alleen.
Voor meer informatie kunt u contact opne-
men met Sabina van der Arend, 
tel. 06-23274144.

De Thuisbus komt 
naar Zegveld

Bankje Milandweg in gebruik
is niet helemaal goed gegaan. Het bankje staat 
te dicht tegen het fietspad aan en zou eigenlijk 
een paar meter naar achteren moeten. Of 
dit nog gaat gebeuren, blijft de vraag. Verder 
was gevraagd een prullenbak bij het bankje 
te plaatsen. Hiervoor bleek echter geen geld. 
Laten we hopen dat men toch nog ergens 
een potje vindt waaruit een prullenbak kan 
worden betaald. 
Het is in ieder geval een bijzondere bank 
geworden, waarop je heerlijk kunt bijpraten of 
even uitrusten bij het lopen van bijvoorbeeld 
een rondje Rondweg.

Els Maagdenberg en Piet Bremmer. Zij praten even bij.



Opbrengst  Reumacollecte

(Een ingekomen bericht) 

In de week van 20 t/m 25 maart is er gecol-
lecteerd voor ReumaNederland.
De jaarlijkse collecte heeft in ons dorp het 
mooie bedrag van  € 1.440,00 opgebracht.
Een bijdrage aan meer onderzoek naar een 
medicijn dat in de toekomst reuma kan 
genezen.
Met dank aan alle vrijwilligers en gevers 
natuurlijk!
Wilt u ook uw steentje bijdragen?
Nieuwe collectanten zijn van harte welkom!
Contactpersoon is Thera van der Knaap 
(arend-thera@casema.nl). 

Dinsdag 21 maart jl. begon druilerig, maar 
gelukkig trokken de buien langzaam weg. Zo 
troffen de kinderen van groep 1,2 en 3 van 
de Jorai het toch droog tijdens het jaarlijkse 
Lentefeest. 
Meer dan 200 adressen in ons dorp werden 
die dag bezocht met een vrolijke lentegroet. 
De bewoners van het Thomashuis hadden 
samen met de Ouderraad de lentegroet van 
tevoren ingepakt. Voor de kinderen én de 
ouderen was het een feest. Sommige kinde-
ren mochten mee de stal in om lammetjes te 
kijken, anderen mochten alle lentebloeiers in 
de tuin bewonderen en bij de meeste huizen 
kregen de kids een snoepje of wat fruit. 

Blije ouderen en blije kinderen tijdens Burgerlijke stand
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De Berichtgever in 2023 
De Berichtgever hoopt in 2023 te verschijnen 
op 26 mei, 30 juni, 22 september, 
20 oktober, 17 november en 15 december.

Kopij voor het volgende nummer dient 
uiterlijk woensdag 10 mei 2023 
bij ons binnen te zijn.  
Adver tenties 
uiterlijk vrijdag 
12 mei 2023. 

Voor het laatste Zeg-

veldse nieuws, kijk even 

op de Facebooksite van 

De Berichtgever en op 

www.zegveld.net

De Berichtgever

Agenda
ZegveldZorgt: Iedere dinsdagmorgen van 
10.00 - 12.00 uur koffieochtend in de Pionier 
op Clausstraat 22-C. Indien er vervoer nodig 
is dan graag tevoren aanmelden bij Els 
Pluimakers, telefoon 06–41093507.

Zegveld Beweegt: Iedere woensdagmorgen 
om 10.00 uur wandelen, verzamelen in de 
Pionier op Clausstraat 22-C. Er lopen vrijwil-
ligers mee. Voor informatie kunt u Marja 
Meijers bellen, telefoon 691470.

 28 apr:  Spelletjesmiddag Welzijn
11 mei:  Lezing NPV, Maranathakerk,  
  Woerden
 22 mei: Algemene Ledenvergadering  
  Onderling Verzekerd in Gasterij  
  De  Milandhof, Zegveld 19.30 uur, 
   Inloop vanaf 19.00 uur.
 26 mei:  Spelletjesmiddag Welzijn
27 mei:  Zegvelds kampioenschap polsstok- 
  springen/Zeeuw en Zeeuw Bokaal
 2 jun: Marco's Zomerfeest
 7 jun: Polsstok wedstrijd Snacker Dekker  
  Bokaal 
  7 jun:  Dagje uit en Zegvelds Diner van 
  Welzijn Zegveld
  8 jun:  De Thuisbus komt
 28 jun: Polsstok wedstrijd Boer Bert Bokaal
 30 jun:  Spelletjesmiddag Welzijn
 1 jul: CSZ Zegveld Zomert
 1 jul: Polsstok wedstrijd Tweekamp
 6 jul: Zomerconcert KNA
 9 aug: Polsstok wedstrijd Verburg Kaas  
  Bokaal
 22 aug:  Polsstok wedstrijd Ons pakken ze  
  niet Bokaal 
 23 aug: Polsstok wedstrijd De Wit Aggre- 
  gaten Bokaal 
 24 aug:  De Thuisbus komt
 30 sep:  Najaar/winterkledingbeurs
 4 nov: Najaarsconcert KNA

Huwelijk: 

29 april 2023
Martijn Verlaan & Bénédicte Monjalon
2 Boulevard Suzanne Cardineau
85100 Les Sables-d’Olonne

25 jaar getrouwd:

14 mei 2023
Icor & Sabina van der Arend-Roskam
Eikenlaan 17, 3474 HB  Zegveld

40 jaar getrouwd:

25 mei 2023
Piet & Helen Bremmer-Bal
Milandweg 52, 3474 KK  Zegveld

65 jaar getrouwd:

13 mei 2023
Klaas & Gerrie Blok-Blok
Nieuwstraat 10, 3474 JM  Zegveld

Overleden:

27 maart 2023
Gerrit Gijsbert (Gert) Beukers
in de leeftijd van 68 jaar
Laatst gewoond hebbende: Zorgcentrum 
Vijverhof, Harmelen
Correspondentieadres: Lidi Beukers, Hoofd-
weg 79A, 3474 JB  Zegveld

2 april 2023
Adrianus Jan (Arie) van Vliet
in de leeftijd van 88 jaar
Dorpsstraat 45, 3474 JP  Zegveld
Correspondentieadres: Ametista Uitvaartbe-
geleiding
t.a.v. fam. Van Vliet, Inarimeer 1, 3446 JJ  
Woerden

10 april 2023
Adriana Maria (Adriana) Spruit
in de leeftijd van 76 jaar
Laatst gewoond hebbende: Woonzorg Veld-
Zicht, Hekendorp
Correspondentieadres: Zeger Kastelein, 
Hoofdweg 132, 3474 JK  Zegveld

Welzijn Zegveld
(Een ingekomen bericht)

Spelletjes middagen
U wordt nog even herinnert aan de geplande 
spelletjesmiddagen op vrijdag 28 april, 26 
mei en 30 juni 2023. Aanvang 14.00 uur in 
de Zegge. Er is een sjoelbak aanwezig voor de 
liefhebbers en er kan worden gekaart. 
Rummicub, domino, keezenspel, yahtzee, 
skip-bo  en dammen zijn de spellen waarmee 
gespeeld kan worden. Geen zin is een spelle-
tje, maar gewoon voor de gezelligheid en een 
gratis kopje koffie of thee is ook prima. 
Welzijn Zegveld nodigt u van harte uit op 
deze middagen.  

Dagje uit en het Zegvelds diner
In deze Berichtgever vindt u een advertentie 
waarbij u wordt geattendeerd  op het ‘Dagje 
uit’ en het ‘Zegvelds diner’ op woensdag 7 
juni 2023. Geef u op tijd op, want vol is vol.                                     
Het belooft een mooie dag te worden.     

Kijk ook eens op de website:  
www.welzijnzegveld.nl              



Brasserie De Halve Maan 
Hazekade 20, 2411PP Bodegraven, 06 14 44 55 11

www.brasseriedehalvemaan.nl

Bij Brasserie de Halve Maan is het terras-seizoen 
eindelijk begonnen. Samen met ons leuke en 

gastvrije team, mogen wij u in het zonnetje in de 
��������		��
�

Naast onze kaart hebben wij iedere week 
verschillende specials waar wij u mee mogen verassen. 

Dus naast een lekker ����������	���
������� of een 
goed wijntje�����������������������
�

Bent u benieuwd? 
��������	������	����	��������������������������� 

borrel of diner. 
Reserveren kan via 06 14 44 55 11 of 

info@brasseriedehalvemaan.nl 
���	�������������������������	��!�

@brasseriedehalvemaan, voor alle nieuwtjes 
�����"��#

www.onderlingverzekerd.nl
klant@onderlingverzekerd.nl 

Tel. 030 677 16 96

Komt u ook naar de Algemene Ledenvergadering op 
maandag 22 mei 2023 om 19.30 uur in De Milandhof, 
Middenweg 2 in Zegveld? U bent vanaf 19.00 uur welkom!
U kunt zich opgeven via www.onderlingverzekerd.nl/alv

Presentatie
Een kijkje in de wereld 
van zonne-energie
door Bert van Woudenberg

Oproep voor onze
   leden/verzekerden

Hoofdweg 25 - 3474 JA Zegveld
06-10 80 82 25 - info@uwzegveldsetuinman.nl

www.uwzegveldsetuinman.nl

Tuinaanleg 

Tuinonderhoud 

Boomverzorging 

Sierbestrating 

en nog veel meer 
grote en kleine 
klussen in de tuin


